
股票 - 提取/轉戶指示  STOCK - WITHDRAWAL / TRANSFER INSTRUCTION  

致：聚富證券有限公司 

To：Riches Depot Securities Co., Limited    日期 Date:_______                

帳戶號碼

Account No. 

客戶姓名

Account Name 

授權 提取/轉戶 股票資料如下 Details of Stocks authorized to be withdrawn / transferred : 
公司專用 

For Official Use Only 

股票數量 No. of Shares 股票名稱 Name of Stock 股票代號  Stock Code 費用 Charges 

合共費用 (港幣) Total Charges (HKD) 

本人/吾等授權 聚富證券有限公司 代表本人/吾等於香港中央結算有限公司 提取/轉戶 以上股票，並會支付有關收費： 
I/We hereby authorize Riches Depot Securities Co., Limited to withdraw/transfer the following in physical form from HKSCC for 
my/our behalf, I/We will pay all the charges incurred there-in : 

□ 本人/吾等會親身提取以上股票  

I/We shall collect the above physical scrips in person  

□ 本人/吾等授權以下人士代表本人/吾等提取以上股票* 

I/We hereby authorize the under-mentioned person to take physical delivery of stock debited from my/our 
account mentioned above 

身分證明文件號碼 Identity Document No.                授權人士姓名 Name of authorized person 

□ 本人/吾等授權 聚富證券有限公司 把以上股票轉戶到以下帳戶： 

I/We hereby authorize Riches Depot Securities Co., Limited to transfer the stock mentioned above from my/our 
account to the under-mentioned account 

帳戶號碼  Account No.                               客戶姓名 Account Name 

客戶名稱 / 獲授權人士名稱                           客戶簽署 / 授權簽署及公司印章 

Client (s) Name / Authorized Person                       Client (s) / Authorized Signature(s) & Company Chop 

日期 Date                            

Signature verified : ________________________             Approved by: ___________________________ 

    Date : ___________________________________             Date : _________________________________ 

   簽署及印章模式需與開戶文件一致。 Specimen(s) of signature(s) and company chop should be identical to Account Opening Documents.      

* 請帶備戶口持有人身份證副本。   Please bring along with the ID card copy of account holder. 


